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Aanwezigen

- bestuur: Norick De Vlamynck (Voorzitter), Zoé Cruyt (Vicevoorzitter), Jan-Pieter Baert
(Digitalisatie), Arthur Deruyter (Penning), Jules Vandenbroeck (Onderwijs)

- Stemgerechtigde leden: Quinten Froyman (BCBT), Faten Bilal (Chemie), Camille
Vandenbussche (Biologie), Ninh Trac (BCBT), Caitlin Ellaby (Biologie), Xander Thienpont
(Chemie), Roxane Pieters (BCBT), Zakaria Mourinou (Chemie), Alina Buyssens (Chemie),
Zakaria mourinou el balghouchi (Chemie), Pearl Lepoivre (Chemie), Zita-luna Desmaele
(Chemie), Wannes Soenen (Chemie)

Verontschuldigen: Lisa Ronsyn en Tibo Caterin

Notulist: Zoé Cruyt

0. goedkeuring agenda
Men begint met een introductieronde en de verwelkoming van AV leden en Norick overloopt de
agenda.
De agenda en het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd en is hier te vinden.

1. doorstroom
De doorstroom is hier te vinden, volgende punten worden aangevuld.

Vanuit het bestuur kan het probleem omtrent genderongelijkheid centraal doorgetrokken worden.
Ook wordt een oproep gedaan voor studenten die in de stuurgroep van ubk willen zitten om het
communicatiebeleid te veranderen.

Voor de OC Biologie laat Caitlin ons weten dat de prof van ongewervelden nog steeds niet aanwezig is
en enkel lesopnames ter beschikking stelt. De vervanger komt ook niet. Dit zal persoonlijk gevraagd
worden door Norick aan de OC Biologie.

Vanuit de FR zijn de UBK’s goedgekeurd en lokalen zijn toegewezen op ledeganck.

Vanuit de bibliotheek wilt de GSR dat interfacultair de bibliotheek minder gedateerde en papieren
publicaties heeft en meer dient als een studieplek.

2. verkiezing
De voorbereidende documenten zijn hier te vinden.

https://docs.google.com/spreadsheets/d/17XROQIXA3LR6nxACmcn9fOme6JjVorlqsKwnXDISar0/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1NKEkt0sYkDWBEO6L5MXldyJ-CQPm7LUd/edit?usp=sharing&ouid=106511425741751182676&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/drive/folders/1Wqgqp4sawqGcAVVLyip3204Pk2xoXOqS?usp=sharing


De verkiezingsprocedure wordt overlopen.

Quinten en Faten zijn de kandidaten die opkomen voor de functie. Ze stellen zich beiden voor en
verlaten allebei de vergadering. De AV stelt vragen op en roept één voor één de kandidaten binnen.

Quinten:

- Hoe zien je de functie combineerbaar met potentieel andere mandaten/schoolwerk?

Best te combineren met het herkennen waar er tijd over is en in pauzes posts maken. Mails kunnen
moeilijk zijn, daarvoor zou ik hulp vragen aan mede bestuursleden/familie om de mails na te lezen.

- Op welke structurele manier zou je aan de slag aan?

Herkennen welke communicatie het handigste kan zijn, insta is volgens mij het handigste, deze zal
verbeterd moeten worden voor men ermee kan werken.

in de pauzes en met hulp buitenaf

herkennen welke communicatie handigste kan zijn, insta is volgens mij het handigste, hier zal moeten
gewerkt worden met

- Hoe zien je de samenwerking met het huidig bestuur?

Ik denk aan vlotte communicatie, Norick is vriendelijk en makkelijk om mee te praten, ik ben bevriend
met Zoé en de rest van het bestuur ziet er ook vriendelijk uit

- Hoe zou je de communicatie regelen voor een publiek event met de gehele faculteit?

Ik zou eerst contact nemen met de decaan, eens er een concreet plan is kan ik werken met insta posts
en ufora meldingen.

* Welke richting binnen onze faculteit zou je wegdoen?

We hebben de standaard opties geografie en geologie, niemand weet wat ze doen, ze staan buiten
met hun landmeters maar meer weten we niet. Toch kies ik de wiskunde weg te smijten, alle
wiskunde is al uitgevonden.

Faten:

- Hoe zien je de functie combineerbaar met potentieel andere mandaten/schoolwerk?

Ik kan nog niets zeggen over de blok, ik denk dat het combineerbaar is; als het bestuur het kan kan ik
het ook, ik heb dit jaar meer hobby’s laten vallen om tijd te maken hiervoor.

- Op welke structurele manier zou je aan de slag aan?

Eerst en vooral de insta aanpakken, huidige berichten archiveren en niet werken met links in de
comments, wel met een link tree werken en naar de toekomstige website linken en dan reclame
maken via verhalen. De eerste berichten wil ik het bestuur voorstellen voor meer persoonlijkheid en
zodat studenten weten wie het bestuur is. Facebook wordt minder gebruikt, wel de evenementen
blijven plannen.

- Hoe zien je de samenwerking met het huidig bestuur?



De meeste communicatie zal waarschijnlijk via messenger worden bespreken of fysiek. Ziet er geen
problemen in.

- Hoe zou je de communicatie regelen voor een publiek event met de gehele faculteit?

Ik zou posters en flyers maken, ook reclame op sociale media en aankondiging op Ufora zetten. Ook
zeker persoonlijk mensen aanspreken. Mensen zijn eerder geneigd om iets te doen als ze persoonlijk
aangesproken worden, want met enkel posts komen mensen niet echt.

- Welke richting binnen onze faculteit zou je wegdoen?

Geologie want in het vak chemie en maatschappij moeten we stenen likken. Wel zeggen dat voor ik
chemie wou doen ik geologie wou doen maar mijn mama wou liever dat ik Chemie deed.

Faten verlaat de zaal.

Bij de discussie van de AV wordt voorgesteld om de positie te openen voor 2 kandidaten. Stemming
komt neer op dat StuW maar 1 positie blijft open houden. (4 voor, 11 tegen, 1 onthouding)

De AV beslist elk van de kandidaten een extra vraag te stellen en laat de kandidaten weer één voor
één binnenkomen.

Quinten:

- Hoe zou je met 1 actie onze insta volgers boosten, hoe zou je dit uitwerken en hoeveel denk je
dat dit zal kosten?

Ik zou kiezen voor een en actie in contact (face to face), op een moment met veel volk, blok of eerste
week via de proffen en een qr code op het scherm zetten; hier is het belangrijk dat de insta al
aantrekkelijk is. 1 actie zal niet genoeg zijn. Het moeten een acties zijn die betekenis geven aan
studenten, teruggeven bv snoepjes. De kost is afhankelijk van reach.

Faten:

- Hoe zou je met 1 actie onze insta volgers boosten, hoe zou je dit uitwerken en hoeveel denk je
dat dit zal kosten?

Ik zou eerst nagaan hoe facebook en instagram ads werken, en vragen aan anderen hoe dit zou
werken. De kost hangt af hoe breed je gaat.

Quinten wordt hierna verkozen (8 voor Quinten, 4 voor Faten, 4 onthouding). Als feedback krijgt hij
mee dat beide kandidaten niet concreet genoeg waren op de bijvraag, Stuw had al het idee om
koffiekoeken uit te delen bijvoorbeeld; ook is Ufora het officieel communicatiekanaal.

pearn anina unice verlaten de vergadering [20:43]
Zakaria verlaat de vergadering [20:51]



3. vast meubilair
Norick begint de discussie omtrent het standpunt vast meubilair, er zijn al weinig lokalen te
reserveren met verplaatsbare banken. Hij vraagt de av voor discussiepunten voor de A3 in S9; de
vakgroepen en kringen zijn tegen vast meubilair in dit lokaal.

Arthur laat weten dat DICT een high tech lokaal wilt maken maar dat volgens de DGFB high tech
lokalen niet gereserveerd kunnen worden door de kringen.

Jules stelt voor een standpunt te maken met de vereniging en die door iedereen te laten tekenen.
Hierop vraagt Norick de AV voor goedkeuring om dit door het bestuur te laten maken, goedgekeurd.
Er zal worden gepleit voor meer los meubilair zodat de lokalen reserveerbaar en polyvalent kunnen
zijn.

4. varia
Quinten vraagt de AV om te laten weten als er grappige dingen gebeuren op de faculteit om memes
te maken.
Caitlin vraagt wanneer er nieuwe tafels komen op campus Ledeganck. Norick vermoedt ten vroegste
maart.
Camille wilt ook een StuW tiktok met wekelijkse dansjes
Roxan stelt StuW post-its voor als merch.

Hierop wordt de vergadering afgerond.


